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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:3104 Ersättning vid markintrång 

När samhället planerar för vägar, järnvägar eller annan infrastruktur drabbas 
ofta de privata markägarna av samhällets markintrång. Nu planeras det för 
utbyggnad av nya elledningar, vilket i sig är nödvändigt och bra. Men hur 
kommer markägarna att drabbas av detta?

Dagens ersättningsnivåer för markintrång anses av många vara alldeles för låga.

Om samhället behöver någon annans mark eller fastighet och andra rimliga 
alternativ saknas är det rimligt att samhället faktiskt betalar ett pris för intrånget 
som gör att fastighetsägaren trots intrånget inte ska behöva känna sig 
felbehandlad av samhället när det gäller ersättningen.

Jag vill ställa följande fråga till justitite- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att stärka äganderätten och ta initiativ till att kraftigt höja 
nivåerna för ersättning till markägaren vid markintrång och expropriering av 
privat mark?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-03
Besvaras senast
2021-06-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


